
Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8. 

Tirsdag den 13. februar 2024 kl. 19.00. 
 

1. Referat 
Lars blev valgt som referent.  
Referat fra seneste møde den 9. januar blev godkendt, og er indsendt til Ungdomsbo.  
 
2. Ny-indflytninger 
Der er en ny indflytning i afdelingen den 1. marts. Der ligger dermed tre nyindflytninger fremover.  
 
3. Formandsmøde 
Der blev afholdt møde for alle afdelingsformænd 1. februar.  
Et elektronisk system til mådehåndtering blev introduceret. Afdelingsbestyrelserne kan oprette møder, skrive 
dagsorden, automatisk indkalde, skrive referat m.m. Afdeling 8 fortsætter dog som hidtil, uden brug af det nye 
system. 
Råderetskataloget er færdigt, og blev gennemgået på formandsmødet.  
Desuden er det nu sådan, at afdelingsformænd altid kan ringe direkte til varmemesteren, og ikke kun en gang om 
måneden.  
 
4. Ekstraordinært afdelingsmøde 
Der blev afholdt ekstraordinært afdelingsmøde den 30. januar, hvor forslaget om multibanen blev vedtaget. 
Byggeriet starter i april.  
 
5. Kælderrum 
Lars har fremsendt forslag til retningslinjer for tildeling og brug af ekstra kælderrum. Retningslinjerne blev vedtaget.  
Der har tidligere været talt om at stille forslag om betaling for ekstra kælderrum. Bestyrelsen ønsker ikke at stille et 
sådant forslag til det kommende afdelingsmøde, men enkeltmedlemmer er velkommen til selv at stille forslag 
herom. 
 
6. Fælles bestyrelsesmøde 
Fælles afdelingsbestyrelsesmøde for afdelinger på Stengårdsvej blev afholdt den 24. januar. Referat er sendt til alle 
bestyrelsesmedlemmer.  
 
7. Afdelingsmøde den 11. marts 
Betinna sørger for indkøb, evt. sammen med Lars. Der skal købes sodavand, kaffe, te og mælk. Resten er i 
bestyrelseslokalet. 
Der bestilles pizza til deltagerne, og vi kan derfor nøjes med at bestille til det præcise antal deltagere på dagen. 
Egon snakker med et pizzeria. 
Bestyrelsen mødes kl. 16.00 til bordopstilling, kaffebrygning m.m. 
 
8. Styregruppen 
Der er intet nyt fra styregruppen i Krydset. 
 
9. Budget 
Forslag til afdelingens budget for 2024/25 er netop modtaget. Der lægges op til en huslejestigning på 2,96%, 
primært på grund af stigende udgifter til ejendomsskatter, forsikringer og vedligehold. 
Der blev foreslået budgetmøde med Ungdomsbo mandag den 4. marts kl. 15.30. Elva undersøger.  
 
10. Post 
Ungdomsbo opfordrer bestyrelsen til at tømme postkassen hver dag, frem mod fristen for at stille forslag til 
afdelingsmødet. Der er desuden blevet udsendt brev til alle beboere om husdyrhold. 
 
11. Eventuelt 
Forslag fra 3i1 og afdeling 18 om “løb mellem husene” til september, arrangeret af BL. Lars melder sig til til 

styregruppen.  

 
Mødet sluttede kl. 20.25. 
 

___________________________________________ ___________________________________________ 

Elva Lyth, formand   Lars Mogensen, referent 


